
Expedice Úsobrnka 2010 
 

Vážení přátelé cyklistiky, milí spoluobčané, fanoušci Franty Usobrňáka, 
vítejte na 9. ročníku Expedice. 
 
Letošní ročník se ponese v duchu lidských tradic, které sahají od 
dávnověku do dnes, od východu k západu, které nám byly zanechány, 
které denně míjíme a které možná nevědomky a zcela běžně využíváme. 
Tichým šlapáním a malou mší v Křenově tak vzdáme hold všem 
stavitelům chrámů, kostelů, kapliček i zvoniček, uctíme památku 
průkopníků cyklistiky, pokloníme se všem, kteří dbají na udržování 
společenského a kulturního života a vyzvedneme do nebes ty kteří se 
starají, abychom neměli hlad a žízeň.  
Cestou rozjímejme, přemýšlejme a kochejme se krajinou a možná si 
uvědomíme, že v dnešní uspěchané době je občas potřeba zapomenout 
na čas, email a telefon a že nám vůbec neuškodí se protáhnout na kole, 
lehnout si do trávy, chytit klíště nebo vlka a poveselit se v kruhu správně 
naladěných cykloušů.  
 
Teď předám slovo mému zástupci, aby vám řekl něco málo k dnešnímu 
slavnostnímu aktu. 
  
Takže na všechny, kteří zvládnou dnešní expedici se těším a přeji 
pohodovou cestu. 
 

 

 

Váš náčelník Luděk Beneš 
 
 

Expedice Úsobrnka 2010 
 

I já vám všem přeji hezký den a taky vás vítám na letošním 9. ročníku 
Expedice Úsobrnka 2010. 
 
Jak ze sdělovacích prostředků jistě víte, tak za malou chvíli dojde 
k vysvěcení Frantovi zvoničky.  
Musím se přiznat, že jsme k tomu trošku hledali odvahu, ale nakonec 
jsme si s Náčelníkem řekli, kdo když ne my a kdy když ne teď. A mimo 
jiné jsme přesvědčeni, že nebude trvat dlouho a Franta bude stejně 
svatořečen. 
 



O vysvěcení Frantovi zvoničky jsem požádal svého přítele a kolegu, 
který nám pomohl vysvětlit některé záležitosti týkající se křížové výpravy 
a podoby kříže, který máme na zádech, abychom tam náhodou neměli 
něco co propaguje potlačení práv osob, jejich vyznání či sexuální 
orientaci. Kdyby nás za to nezatkli na cestě, tak by k tomu došlo někde 
ve škole nebo na úřadě, pač trička s Expedicí se nesundávají. 
Teď mi tedy dovolte abych konečně mezi námi přivítal a představil vám 
faráře z Letonic Jana Nepomuka Martina BEJČKA,  abych mu 
poděkoval, že pozvání přijal a za to, že nám pomohl a prosím, aby se 
ujal slavnostního aktu. 
 
Jen ještě doplním, že po skončení aktu má pro vás Náčelník  Luděk  
přichystanou oslavnou báseň, takže nikam neutíkejte.  
 
 
Náčelník Martin Ecler 
 
 


